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Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 09-08-2023 in het Ge@j te Rockanje   
 
Aanwezig: Frits van Luxemburg (voorzi7er), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad 
(penningmeester), Betsy Gouman (lid), Ferry den Hoed (lid), Leen Klok (lid), Nely van de Kolk 
(notulist), Maarten-Jan de Koning (lid) en Pleun Briggeman (toehoorder) 
Afwezig met kennisgeving: Fleur Kunst (lid) 
 
1. Opening    
     Frits opent de vergadering om 20:00 en bedankt voor de a7enOe, die hij van de leden   
     heeQ ontvangen. Hij heet iedereen welkom en deelt mee dat de heer Pleun Briggeman    
     als toehoorder aanwezig is en een verslagje maakt van deze vergadering voor het 
     maandblad “De zandkorrel”.  
 
2. a. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 12 juli 2023       
         Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
    b. Ac@epuntenlijst      
         De acOepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld: 
 
         Punt 43: het wordt misschien Ojd om acOe te ondernemen voor de kerstboom- 
         verbranding in 2024. René zal eerst bij de gemeente informeren wat de eventuele 
     plannen hiervoor zijn. 
         Punt 92: Leen heeQ nog alOjd geen contact kunnen maken met de contactpersoon bij de 
         gemeente. Begin september is er een vervolgbijeenkomst. Die bijeenkomst wordt 
         afgewacht. 
         Punt 101: wordt bij agendapunt 5 behandeld. 
         Punt 104: wordt bij agendapunt 4 behandeld. 
         Punt 106: in één van de volgende commissievergaderingen wordt het  
         overdrachtsdocument besproken. Daarbij zal ook de a\andeling van de moOe over de 
         nieuwbouw/renovaOe van de aula’s op de begraafplaatsen in Oostvoorne en Rockanje 
         aan de orde komen. Omdat de moOe waarschijnlijk wordt uitgevoerd, is het niet nodig  
         om hierin als dorpsraden van Rockanje en Oostvoorne een acOeve rol in te spelen.  
         Punt 107: bij het overleg n.a.v. de schouw openbare verlichOng waren 2 ambtenaren 
         van de gemeente aanwezig. Zij hebben een duidelijke toelichOng gegeven op de reacOe 
         van de gemeente op het door ons ingediende rapport. Er kan worden vastgesteld, dat 
         de verlichOng in Rockanje in goede staat is. De opmerkingen betreffen slechts een klein 
         gedeelte van ca. 1250 lantaarnpalen in Rockanje. Aanbrengen van verlichOng op 
         achterpaden is geen beleid binnen de gemeente. Verder betrof het meldingen  
         over verlichOng in een gebied dat onder Natura 2000 valt of verlichOng op privé terrein. 
         Punt 111: het antwoord op de brief aan de gemeente over het evenemententerrein 
         wordt eind augustus verwacht. 
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    De acOepunten 43, 60, 92, 101, 104, 105 en 111 blijven op het overzicht staan, de overige 
    acOepunten zijn afgehandeld. 
 
3. Lopende zaken (ter informa@e) 
 
• Stand van zaken subsidieaanvraag  
   Over het verstrekken van de subsidie voor 2023 aan onze dorpsraad is een posiOef advies  
   richOng B. en W.  gegaan. Eind augustus/begin september wordt vermoedelijk een besluit  
   genomen. Over de subsidie voor 2024 zal pas duidelijkheid komen als er beleid is  
   vastgesteld voor de dorps- en wijkraden. Het beleid zal waarschijnlijk door Mevr. Rood  
   worden opgesteld. 
    
• A\andeling brief evenemententerrein  
   De gemeente is herinnerd aan het beantwoorden van onze brief over het  
   evenemententerrein. Er is toegezegd, dat er voor 1 september een reacOe volgt. 
    
• Omgevingsvisie  
   René laat weten dat hij de rol van Han ’t Hoen heeQ overgenomen m.b.t. bijeenkomsten 
   van de gezamenlijk dorps- en wijkraden in Voorne aan Zee. T.b.v. de volgende bijeenkomst 
   is de gemeente gevraagd een toelichOng te geven op het proces rond het tot stand komen    
   en de rol van de dorps- en wijkraden daarbij. Ook zal de griffier van Voorne van Zee worden 
   gevraagd een toelichOng te geven op de werkwijze van de gemeenteraad, a\andeling van 
   brieven etc. Het streven is om eind september/begin oktober een bijeenkomst te 
   organiseren. De bedoeling is dat één of twee personen per dorpsraad hierbij aanwezig zijn. 
   Ferry stelt voor dat alle leden bij deze bijeenkomst aanwezig zijn, waarbij 2 leden dan het 
   woord doen en de rest toehoorder is. René zal dit overleggen met de andere dorps- en 
   wijkraden.  
        
• Contactpersoon gemeente 
    De gemeente heeQ alle dorps- en wijkraden laten weten, dat Mevr. Rood voorlopig de  
    contactpersoon is. Er komt een vacature “wijkregisseur” en deze wijkregisseur zal t.z.t. de  
    werkzaamheden van Mevr. Rood overnemen. 
    
4. Bijeenkomst organisa@es Rockanje  
     De uitnodigingen zijn verzonden voor de op 19 september te houden bijeenkomst. De  
     bijeenkomst wordt gehouden in het GeOj en de koffie/thee bij binnenkomst en een  
     drankje is geregeld. Op dit moment zijn er 2 aanmeldingen binnen. 
     Afgesproken wordt dat Frits de opening verzorgd, daarna zal René het één en ander over  
     de rol van de dorpsraad vertellen en de leden van de dorpsraad voorstellen. Ferry praat  
     vervolgens de avond aan elkaar. In de volgende vergadering bespreken we het nog verder.  
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    De heer Briggeman heeQ de vergadering na het maken van foto’s verlaten. 
 
5. Bijeenkomst inwoners Rockanje  
    Door de gemeente is per e-mail terughoudend gereageerd op het verzorgen van een  
    toelichOng op de woningbouwplannen van de gemeente. Frits wil de wethouder  
    hier persoonlijk over spreken. We wachten af wat hieruit komt. 
    Deze bijeenkomst zal waarschijnlijk wat later (november) plaatsvinden, dan eerst de  
    bedoeling was.  
    Voordat er verdere stappen/plannen worden gemaakt, zullen we eerst de resultaten van  
    de bijeenkomst met de organisaOes van Rockanje afwachten. 
      
6. Onderhoud groen en verhardingen (verwijderen onkruid) 
     Een ieder is het verschil in groenonderhoud m.b.t. onkruid op straat en tro7oirs  
     opgevallen. Het onderhoud  is veel minder dan voorgaande jaren. Omdat we over dit  
     onderwerp ook best wat meldingen van inwoners hebben ontvangen, gaat René een brief  
     naar het college van B. en W. opstellen. Leen levert foto’s aan ter onderbouwing. 
     
7. Presenta@e Delta 21 
    We hebben als dorpsraden Oostvoorne en Rockanje  een uitnodiging ontvangen voor de  
    presentaOe door Dhr. Lavooij over Delta 21. We zijn ons ervan bewust dat het een  
    beladen onderwerp is, maar zullen de presentaOe bijwonen.  
     
8. Overige onderwerpen / rondvraag 
     Ferry vertelt dat de fonteinen op het Dorpsplein de gemoederen op Facebook  
     bezig houden. Ze doen het de ene keer wel en dan weer niet. De gemeente reageert wel  
     op meldingen die Ferry heeQ gedaan. 
 
     Leen stelt voor de vragen uit de enquête van de dorpsraad van Oostvoorne te bewaren 
     zodat ze gebruikt kunnen gebruikt kunnen worden voor het geval onze dorpsraad ook een 
     enquête wil uitvoeren.  
 
     Jan is opgevallen, dat de dorpsraad van Oostvoorne regelmaOg met arOkelen in  
     de krant staat en vraagt in welke gevallen onze dorpsraad naar buiten treedt.  
     N.a.v. van deze vraagt wordt opgemerkt dat communicaOe van geval tot geval wordt 
     beoordeeld. Feit is dat als de pers wordt geïnformeerd vrijwel alOjd een publicaOe volgt. 
     Het algemene gevoelen is wel dat teveel naar buiten treden via de pers ook  
     contraproducOef kan werken. 
 
     Jan en Frits doen kort verslag van het overleg dat zij samen met de dorpsraad Oostvoorne 
     hebben gevoerd met de Natuurvereniging Zuid-Hollandse Delta. Aanleiding voor dit 
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     overleg was het arOkel in de krant over de terugkeer van het autostrand in Oostvoorne 
     waarin ook werd gesproken over het afgraven van natuurgebied voor het aanleggen van 
     parkeerplaatsen in Rockanje.     
 
9. Volgende vergadering /slui@ng  
     De volgende vergadering van de Dorpsraad vindt plaats op 13 september om 20:00 uur in  
     het GeOj. 
     Om 22:00 uur sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering. 


